
 
 

 

Forslag fra bestyrelsen  
om nedsættelse af vejudvalg 

 
Generalforsamlingen den 1. september 2020 

 
 
 
 

Bestyrelsens motivation: 

Der er i foreningen behov for at få styrket kompetencerne omkring vejenes vedligeholdelse og 

for at få fokuseret indsatsen på foreningens kerneopgave. Veje og fortove er et værdifuldt fælles 

aktiv, som skal vedligeholdes for at kunne leve op til den standard, vi fastlage ved den store 

vejrenovering i 2011-12. 

I de senere år har vi savnet disse kompetencer i bestyrelsen - ikke mindst, når vi bliver udfordret 

af ledningsejere, som har større graveprojekter i gang i vores område. Udover ekstern 

rådgivning, som vi benytter os af, er der behov for, at vi i foreningen kan matche den faglighed 

som kræves, når der skal tages stilling til behovet for vedligeholdelse af veje og fortove.  

Bestyrelsens ide er derfor at få nedsat et vejudvalg, som både kan tage sig af akutte 

reparationer af veje og fortove og udarbejde forslag til vejvedligeholdelse. 

I vejudvalget skal sidde medemmer, som både har erfaring med vejprojekter og vedligeholdelse 

og lyst til at samarbejde med andre medlemmer om denne opgave. 

 

 

Forslag: 

Der nedsættets et vejudvalg under bestyrelsen, som får til opgave at foreslå reparationer og 

vedligeholdelse af foreningens veje og fortove. Udvalget refererer til bestyrelsen, som agerer 

inden for det budget, der er vedtaget af generalforsamlingen. 

 

Vejudvalget udpeges af bestyrelsen og inkluderer mindst et bestyrelsesmedlem. Udvalget 

mødes efter behov og fastlægger selv dagsorden. 

 

Udvalget behandler henvendelser fra medlemmerne om vejes vedligeholdelse og kan selv 

udarbejde planer for veje og fortoves vedligeholdelse.  

 

Opgaver indstilles til godkendelse i bestyrelsen. Ekstern rådgiver kan bruges efter aftale med 

bestyrelsen. Vejudvalget får egen mailadresse på hjemmesiden. 

 


